



تقرير مجلس الإدارة

لقد أنجز مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. مرحلةً مهمةً في ٢١ يوليو ٢٠٢٢ بإكماله بيع الشركة التابعة المملوكة له كلياً، انيتم اس.إيه. (المعروفة سابقاً بـ"جي.إ.آي. انفورماتيك"). تم الاستحواذ على انيتم اس.إيه في عام ٢٠١٦ بحصة مبدئية بلغت ٥١,٢٤%. وفي الأعوام اللاحقة، زاد المجمع حصته لتبلغ ١٠٠% جاعلاً من انيتم اس.إيه. شركة تابعة مملوكة بالكامل في عام ٢٠١٨.

وقد أجاز مجلس إدارة المجمع في اجتماعه الذي عُقد بتاريخ ١٨ يناير ٢٠٢٢ الدخول في مفاوضات حصرية مع مجموعة من المستثمرين بقيادة "بين كابيتال برايفت إكويتي" وتشمل "إن.بي. رينيسانس"، للتصرف في كامل حصته في "انيتم اس.إيه."

وعقب الفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢، أكمل المجمع التصرف في استثماره في انيتم إس.إيه بعد الاستيفاء الكافي للموافقات القانونية والتنظيمية الالزامية. وبالتالي فصل المجمع استثماره في انيتم واستلم المتحصلات النقدية العائدة من عملية التصرف والبالغة ١,٠٥٢ مليار يورو بتاريخ ٢١ يوليو ٢٠٢٢.

وقد قرر مجلس إدارة المجمع دعوة الجمعية العامة العادية للانعقاد في ٧ سبتمبر ٢٠٢٢ لاقتراح توزيع أرباح مرحلية من جزء من متبقي صافي المتحصلات النقدية عقب بيع انيتم اس.إيه. بعد تسوية التمويل البنكي ذي الصلة.

وفي اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ ١٤ أغسطس ٢٠٢٢، وافق مجلس الإدارة على اقتراح دفع أرباح نقدية بمعدل ٣,١٥ ريال قطري للسهم الواحد تمثل نسبة ٣١٥% من القيمة الاسمية للسهم، وذلك للتصويت والموافقة عليها من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية.





Director's Report

Mannai Corporation QPSC has achieved an important milestone on 21st July 2022, by completing the divestment of its wholly owned subsidiary, Inetum S.A. (Formerly known as GFI Informatique). Inetum S.A. was acquired in the year 2016 with an initial stake of 51.24%. In subsequent years the Corporation increased its shareholding to 100%, making Inetum S.A. a wholly owned subsidiary in 2018.

The Board of Directors of the Corporation approved, at a meeting held on 18 January 2022, entering into exclusive negotiations with a group of investors, led by Bain Capital Private Equity and including NB Renaissance, to dispose of its entire shareholding in Inetum S.A.

Subsequent to the period ended 30th Jun 2022, the Corporation completed the disposal of its investment in Inetum S.A. after the satisfactory completion of mandatory legal and regulatory approvals. Consequently, the Corporation deconsolidated its investment in Inetum and received the cash proceeds from the disposal amounting to EUR 1.052 billion on 21st July 2022.

The Board of Directors of the Corporation decided to call an Ordinary General Assembly on 7th September 2022 to propose an interim dividend from part of the remaining net cash proceeds following the sale of Inetum S.A., after settling the related bank finance.

In the Board of Directors meeting held on 14th August 2022, the Board of Directors agreed to propose an interim cash dividend payment of QR 3.15 per share, being 315% of the nominal share value, to be voted on and approved by the shareholders in the Ordinary General Assembly.

